



Foreningscentret Pedersholm  
Brugerrådet  
Roskildevej 161  
3600 Frederikssund

Hillerød den 5.5.2019

**Referat fra Brugerrådsmøde på Pedersholm  
mandag den 15.4.2019 kl. 1900**

**Til: Pia Rogren Simonsen.( RSIM), Joakim Soya (JS), Kurt Terkelsen (KT), Kaj Clausen (KC),  
Jørgen Aagaard (JA) Bjarne Mandrup (BM). ). Jens Christensen (JC)**  
**Afbud fra:**

**Dagsorden:**

1. Godk. Af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra sidste møde  
2A.
3. Økonomi (JS)
4. Formand (JS)
  - a. Post
  - b. Lokalefordeling
  - c. Møder
5. Nøgler (JA)
6. Pedel. Fr-sund kommune servicecenter syd.
7. Sal, køkken Lokaler og rengøring generelt.
8. Bygning/brandmateriel
9. Hjemmeside og internet (JS)
10. Næste møde

<b>Punkt</b>	<b>Referat</b>
1.	IAB
2.	Referat fra sidste møde d. 25.3.2019 der opponeres over referaternes udformning og beskrivelser. De er sådan udført da det er beslutningsreferater der laves
3.	Økonomi: Jens har ikke modtaget noget vedr. økonomien.
4.	a. Post: <u>Alle der tømmer postkassen, skal lægge posten på relevante lokaler.</u>  b. :

	<p><b>c: møder afholdes i henhold til årsplan for brugerrådet</b></p> <p><b>d:</b></p>
<b>5.</b>	<p><b>Brætspilsforeningen havde problemer medudlevering af nøgler. Problemet er løst.</b></p>
<b>6.</b> <b>6.b</b>	<p><b>Anmodninger om div. vedligehold sendes til mailadresse.</b>  <b>Fra brugerrådet <a href="mailto:sk-frederikssundsyd@frederikssund.dk">sk-frederikssundsyd@frederikssund.dk</a></b>  <b>Bruere sender til <a href="mailto:pedel@pedersholm.info">pedel@pedersholm.info</a></b>  <b>Sæsonbooking er i orden på nuværende tidspunkt</b></p> <p><b>Opfølgning af to do liste.</b>  <b>Efter møde med kommunen kommer der tilbud på nye skabe ved køkken v. salen.</b>  <b>Stolelift</b></p>
<b>7.</b>	<p><b>Joakim rengøringsplan ?</b>  <b>Rengøring er udliciteret til KN rengøring</b>  <b>Tilbage melding fra brugerne om rengøringen er i orden.</b>  <b>Joakim opretter en mailadr.som kan bruges Vedr. tilbagemeldinger om rengøring.</b></p>
<b>8.</b>	<p><b>Brandmateriel skal efterses.</b>  <b>Handicap parkering i gården flyttes</b></p>
<b>9.</b>	<p><b>Joakim sørger for referater på hjemmesiden. Er opdateret</b>  <b>Hængeparti med internettet.</b></p>
<b>10.</b>	<p><b>Næste møde: mandag den 17.6. 2019 kl. 1900</b></p>

Kaj Clausen.